

热转印机 设有布边纸及垫纸装置的热转印机

产品名称	热转印机 设有布边纸及垫纸装置的热转印机
公司名称	无锡市成明纺织机械厂
价格	面议
规格参数	
公司地址	无锡市惠山区杨市镇北工业园瑞丰路16号
联系电话	0510-80219309 13812036385

main features:

- 1.整机式主机机架，坚固不易变形、转动，导布机械设计灵巧，操作简便。机器的主要部件主滚筒内部设有内循环系统。通过电加热、油导热，使滚筒表面温度控制在 ± 2 以内。
- 2.采用pid自动温控仪，自动调节保温电流控制精度高。
- 3.手动退毯带装置，升降温时脱开毯带，延长毯带使用寿命。
- 4.本机设有布边纸及垫纸装置，降低毛毯污染，减少清洗次数。
- 5.转印后之成品免处理，花样色彩鲜明，柔软亮丽，保持色质经久不变。
- 6.印花速度控制采用无级调速。 7.温度范围：220-250

1. the principal machine frame is fixed firmly and the rotation and cloth guiding design is smart & convenient. there is an internal circulation system inside roller, which can control roller surface temperature within ± 2 through internal electric-heating and oil-heat-transforming;

2. adopt pid automatic temperature-control instrument, which can automatically keeping high accuracy of electric current control;

3. the manual blanket-belt reversal device can make the blanket-belt runoff when heating up or cooling down, so it can extend service life of the blanket-belt;

4. there is a paper-backing device for selvage-paper, which can decrease the pollution of the blanket, and reduce the cleaning times;

5. the finished fabric does not need any further treatment. the printed fabric is full of vivid & bright color, soft and beautiful outlook, also the printed color is durable.

6. adopt stepless variable speed control;

产品详情

7. printing transfer machine, heat transfer machine, heat transfer printing machine, clothing heat transfer machine, fabric heat transfer machine

无锡市成明纺织机械厂是专业生产“热转印机”的厂家，本厂所产的“热转印机”广泛应用于服装纺织行业的图案设计、打样、裁片印花、面料匹布、转印、整平、定型的专业生产设备，产品同时为织带印花、礼品袋制造。

本厂所产的热转印机的主要特点：